
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden i Hammars Folkets Hus 2024-02-01 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförandeA 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Anders Wikman ledamot 
Gullan Melin ledamot 
   

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden som hälsar ledamöterna välkomna. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Föregående mötesprotokoll från 2023-12-19 godkändes. 

4. Inger går igenom balans- och resultatrapport för 2023.  
    Bidrag från Westra Wermlands Sparbank dröjer. Ytterliga handlingar som banken 
    efterfrågat är nu inlämnade.  
    Vi väntar på fakturor från Skillingmarks Buss för de två senaste resorna. 
   
5.  Medlemsantalet är idag 114 betalande medlemmar. Vi har fått två nya medlemmar sedan 
     förra mötet Rose-Marie Hägglund och Kenneth Borg. En person har avlidit. 
     De senaste 13 månaderna har föreningen fått 13 nya medlemmar.  
     Tre personer har avlidit. 

6.  Karin lägger ut årsmöteshandlingarna på hemsidan. 

7.  Det är bestämt att IT-cafét blir en gång i månaden, andra onsdagen, på biblioteket i 
     Charlottenberg. Vi bör sprida det bland medlemmarna. På begäran bör det tas upp hur 
     man tar fram bilagor och laddar ner PDF-filer. Vissa kan ibland inte öppna Word-filer,  
     då kan man istället prova att skicka PDF-filer. 

8.  Programmet för första halvåret är klart och finns på vår hemsida. Vi beslutar om att bjuda 
     in PRO i Köla och Järnskog till Kyrkans Hus 7 mars för att lyssna på när Lennart Nilsson  
     berättar ”Sanna skrönor och berättelser ur ett brokigt liv”. 

9.   Anders J. uppdrar till programkommittén att till nästa möte ha förslag på boule- och 
      höstresa, gärna alternativa förslag. 

10. Efter möte med PRO i Köla och Järnskog har det beslutats om att lägga ner projektet med 
      boulehall i Valfjället p.g.a. av att Eda Kommun inte stöder det. 
      Brev har skickats till Bertil Börjesson Valfjällets Skicenter AB. Eda Kommun har fått kopia 
      för kännedom. 

11. Vi har tillsammans med PRO Köla och Järnskog skrivit till Region Värmland och  
      protesterat mot den föreslagna nedläggningen av akutjourlinjen på Arvika sjukhus och 
      även skickat brevet som en insändare till Arvika Nyheter. Vår skrivelse har med all 
      tydlighet haft avsedd effekt då Regionen därefter tagit tillbaka sitt förslag. 



12. Anders Johansson fyller 80år 14 februari. 17 februari fyller Reidar Persson 85år, 
      Edel Noreborg 85år 28 mars , Christina Strandberg 80år 5 april och Erik Bakken 80år 
      8 april. Anders J. ringer och frågar om de vill bli uppvaktade. 

13. Alla handlingar till årsmötet är klara och kallelse finns på hemsidan och i appen. Karin 
      lägger ut dokumenten på hemsidan och drar upp 25 exemplar till årsmötet. 
      Christina beställer smörgåstårtor och vanliga tårtor till 40 personer.  
      Vi beslutar föreslå årsstämman att medlemsavgiften för Edabygden 2025 ska vara 
      oförändrad 50kr. 

14. Anders J. har fortfarande inte fått någon manlig som vill kandidera till ledamot i  
      valberedningen. En person funderar och ger besked snart. 

15.  Anders J. har haft kontakt med Andreas Ragnarsson i Lund som driver ett projekt  
       att filma intressanta platser och intervjua intressanta personer inom Eda kommun som 
       sedan ska kunna visas på exempelvis bibliotek eller äldreboenden. Vi ställer oss  
       positiva till att medverka i detta projekt. 

16. Vi har haft möte med PRO i Köla och Järnskog. Bl.a. berättade Thomas Ohlsson att de har 
       förslag på att driva ett projekt med arbetsnamnet PRO-Center som ska ligga i f.d.  
      ”Krokonilens” lokaler. SPF ser i nuläget inte behov av att ingå i detta. 
      Både PRO och SPF anser att nuvarande KPTR-möten endast är information från 
      kommunen. Därför beslutas att Thomas Ohlsson kallar föreningarna till ett förmöte  
      där man kommer överens om vilka frågor som vi vill lyfta på sammanträdena och enas i 
      vad som ska beslutas.. 
      PRO och SPF kommer också att samarbeta och bjuda in varandra till lämpliga aktiviteter.  
      22 februari åker PRO till 60+mässan i Karlstad och välkomnar SPF att åka med. 
      Dessvärre har vi då eget årsmöte. 
      
17. Vi beslutar att vi bildar en köksgrupp med fyra personer varav en ska vara samordnare 
      för att underlätta arbetet med förtäringen på våra aktiviteter. Inköp görs på ICA genom 
      vår förenings eget betalkort. Valberedningen får i uppdrag att föreslå ledamöter till 
      köksgruppen. Birgitta informerar Gunilla Cajdell i valberedningen. 
       
18. 21-22 februari är det 60+mässa i Karlstad vilket sammanfaller med vårt årsmöte 22 
      februari. 

19. Distriktets årsstämma är förlagt till Forshaga den 20 mars. Förutom ordföranden får vi 
      skicka två personer från styrelsen. Sista anmälningsdag är 5 mars. 

20. Nästa styrelsemöte blir onsdag 10 april kl.13 i Hammars Folkets Hus. Anders J. ordnar  
      med förtäring. 

21. Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan och Gullan 
      för kaffe med utsökt tilltugg. 

       
 

Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
Sekreterare    Ordförande 
 

 


